
»Obrnite
se na nas,
zato smo tu..."

Na seji občiuskega sveta zveze sindikatov
je bil 16. septetnbra za novega predsednika
imenovan SLAVKO KRUŠNIK, dosedanji pod -
predsednik občinskega sveta ZS, prej zaposlen
na delovnem mestu novinarja v podjetju Via-
tor.

Po prevzemu odgovorne dolžnosti smo ga
zaprosili za kratek razgovor:

• »Predvsem bi rad poudaril vlogo, ki jo
je pri uveljavitvi občinskega sveta zveze sin-
dikatov v dveh letih po ponovnem formiranju
občinskih sindikalnih svetov odigral dosedanji
predsednik Lojze Mežnarič. Gre mu zahvala
za veliko prizadevnost, saj je bilo dejansko
treba orati ledino. Res sem bil dosedaj pod-
predsednik, vendar je bilo težišče mojega de-
la v formiranju odborov, komisij in drugih
organov, katerih je kar 70.«

• »Katere posebne naloge ste si zadali ob
prevzemu dolžnosti?«

• »Program dela sindikatov je znan, saj je
zapisan v sklepih in stališčih 8. kongresa ZSS
in seveda tudi v programu dela zveze komu-
nistov. Težko bi dodajal ali spreminjal, saj so
to naloge vseh delavcev in sindikalnih funk-
cionarjev. V svojem delu pa bom poskušal
skupaj s sodelavci doseči, da bodo osnovne or-
ganizacije sindikatov zaživele še bolj samo-
stojno življenje, saij si le z njihovo pomočjo
lahko zamišljamo popolno uresničitev samo-
upravljanja. Naslednja pozornost bo posveče-
na bolj učinkovitemu delu 13 odborov sindi-
kata, ki delujejo v naši občini. Sindikalna or-
ganizacija navsezadnje lahko deluje sama,
zveze sindikatov pa ni brez uspešnega dela
odborov.«

• »In katere konkretne akcije sp pred va-
mi ?«

• »Pred nami so razprave in. odločanje o
vrsti samoupravnih sporazumov — naj nave-
dem sporazum o združevanju sredstev za gra-
ditev doma medieinskih sester in študentske-
ga doma, samoupravni sporazum o združeva-
nju sredstev za financiranje planov in progra-
mav v krajevnih skupnostih in dopolnitev sa-
moupravnih sporazumov o vrstah in obsegu
pravic iz zdravstvenega zavarovanja, pri spre-
jemanju katerih bodo morale sindikalne orga-
nizacije, kot družbenopolitične organizacije,
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odigrati odločilno, pomembno vlogo. Tudi sa-
moupravni odnosi v nekaterih organizacijah
združenega dela še niso taki, kot bi morali
biti, še vedno se premalo čuti odločilna vloga
delavcev v gospodarskih gibanjih. Prav v zva-
zi s stabilizacijskimi ukrepi lahko rečem, da
zavest o njihovi nujnosti še ni prodrla do zad-
njega člana kolektiva, kar pa je pogoj, če ho-
čemo spremeniti gospodarske razmere na bo-
lje.«

• »Kako naj bi teklo sodelovanje med ob-
činskim svetom in osnovnimi organizacijami ?«

• »V glavnem tako, kot je bilo sedaj. Funk-
cionarji občinskega sveta in odborov sindika-
tov se udeležujemo vseh sej, na katere nas
vabijo. Moram pripomniti, da nas vse osnovne
organizacije ne vabijo na seje, čeprav bi ude-
ležba na sejah z naše strani in izmenjava iz-
kušenj pripomogla k uspešnejšemu delu os-
novne organizacije. Vsaka sramežljivost je tu
odveč, ravno nasprotno: pozivam vse delavce
in delavke, da se v vsaki zadregi, ki se jim
pojavi pri sindikalnem ali družbenopolitičnem
delu, obrnejo na občinski svet in druge občin-
ske forume.«

• »In kako osebno sprejemate odgovorno
dolžnost ?«

• »S prevzemom nove dolžnosti, ki sem jo
sprejel tudi kot neko obliko družbenega pri-
znanja za dosedanje delo, bi rad povedal, da
se dobro zavedam prevzete odgovornosti in
težav, ki spremljajo opravljanje tako zahtev-
ne funkcije. V tem trenutku se mi zdi najbolj
problematično nespoštovanje prevzetih dogo-
vorov. Po mojem mnenju je to -poglavitni
vzrok nesporazumov in nezadovoljstva v po-
sameznih kolektivih, pa tudi v širših družbe-
nih slojih. Clovek, ki podpisuje ali javno raz-
glaša svojo pripadnost nekemu sporazumu, v
istem trenutku pa premišljuje, kako bi se iz-
ognil obveznostim iz tega sporazuma, je za
mene dvoličnež in hinavec in ne bi smel za-
sedati odgovornega mesta v naši družbi. Po
mojem mnenju je lahko razvoj naše družbe
pa tudi človeštva zasnovan samo na osebni in
družbeni poštenosti.«
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